
PROTOKÓŁ Nr LXXVI/09
z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie

z dnia 30 grudnia 2009r.

Obrady sesji Rady rozpoczęto o godz. 9.30

Nieobecni w dniu sesji radni: A. Kosiorowski, A. Rysz. 

Sesję  Rady  otworzył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Pan  Jan  Tomasz 
Kotapka.
Po powitaniu radnych, pracowników administracji,  sołtysów i mieszkańców miasta i 
gminy stwierdził, że na podstawie podpisanej listy obecności w sesji Rady na stan 15 
radnych, uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować i 
podejmować uchwały Rada Miejska w Ścinawie  (lista obecności stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu).
Następnie odczytał porządek obrad LXXVI  sesji Rady Miejskiej:
1. Ewentualne zmiany do porządku obrad sesji.
2. Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
3. Zatwierdzenie protokołu z sesji  Rady Miejskiej w Ścinawie:
     -  Nr LXXIV/09 z dnia 26 listopada 2009 r.
4. Zapytania i wolne wnioski sołtysów i mieszkańców.
5. Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów i mieszkańców. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w  sprawie:

1)  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  rok  2009  uchwalonego 
uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XLV/217/2008 z dnia 30 grudnia 2008 
roku,
2) budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2010 rok:

a)  odczytanie  projektu  uchwały  wraz  z  objaśnieniami  i  informacją 
o stanie mienia komunalnego,
b) odczytanie opinii komisji stałych,
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
d)odczytanie stanowiska Burmistrza Ścinawy w odniesieniu do opinii 
komisji,

     e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
3) wydatków budżetu gminy, które w 2009 roku nie wygasają z upływem roku 
budżetowego,
4)  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  lokalu 
mieszkalnego,
5) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.  

7 Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski.
9. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski. 

Ad.1)     Ewentualne zmiany do porządku obrad sesji.  

Skarbnik  Gminy wniosła  o  zmianę  porządku  obrad  w  pkt  6   jako  ppkt  1  projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie  Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2009, jako ppkt 
2 projekt w sprawie wydatków budżetu gminy, które w 2009 roku nie wygasają z 
upływem  roku  budżetowego,  jako  ppkt  3  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia 
budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2010 rok.

W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-13, „przeciw”-0,  
„wstrzymało się”- 0) przyjęto wniosek Skarbnika Gminy.
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Ad.2 - Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował:
– o  podziękowaniu  jakie  Rada Miejska  otrzymała  od  Miejsko –  Gminnego Zespołu 
Zakładów Opieki Podstawowej w dniu 5 grudnia 2009 r. z okazji zakończenia remontu 
przychodni, 
– o piśmie z Komisariatu Policji  w Ścinawie z prośbą o podjęcie wspólnych działań 
dotyczących przeglądu urządzeń użyteczności publicznych,   
– o piśmie od OSP Ścinawa będącego prośbą o dofinansowanie zakupu sztandaru, 
– o piśmie od Stowarzyszenia „Aktywny Dziewin” z prośbą o pozyskanie od Agencji 
Własności  Rolnej  Skarbu  Państwa budynku  usytuowanego w miejscowości  Dziewin 
budynku pod galerię sztuki,
– o piśmie Wspólnoty mieszkaniowej dot. przedstawienia symulacji kosztów opłat za 
ogrzewanie, 
– o  piśmie  od  Parafii  Rzymsko-  Katolickiej  w  sprawie  przeznaczenia  środków 
finansowych na remont kościołów,
– o piśmie od mieszkańców sołectwa Wielowieś dot przekazania terenu na parking, 
– wyznaczonym orientacyjnym harmonogramie sesji do miesiąca września 2010 r.

Ad.3 - Zatwierdzenie protokołu    Nr LXXIV/09 z dnia 26 listopada 2009 r.   z sesji Rady   
Miejskiej      w Ścinawie

 
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  większością  głosów  („za”-12, 
„przeciw”-0, „wstrzymała się” -1 ) zatwierdzono Protokół Nr   LXXIV/09  z 
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie  z dnia 26 listopada 2009 r. 

Ad.4.  Zapytania  i  wolne  wnioski  sołtysów  i  mieszkańców.  /    Ad.5.    Odpowiedzi  na   
zapytania i wnioski sołtysów i mieszkańców. 
Sołtys wsi Dziewin Pani Joanna Mostowska zapytała o możliwość budowy, ewentualnie 
pozyskania budynku na świetlicę w Dziewinie. 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa poinformował Panią sołtys, o tym, iż budynek nie 
należy do zasobów komunalnych,  tylko do Agencji  Nieruchomości  Rolnych, istnieje 
również możliwość,  ażeby Stowarzyszenie Aktywny Dziewin mógł przejąć budynek, 
dodał również, iż budynek jest w złym stanie i wymaga wielu środków finansowych. 
Sołtys wsi Dziewin powiedziała, iż chodziło jej o inny budynek, iż ten o którym mówił 
Sekretarz,  ów  budynek  jest  w  nie  najgorszym  stanie  i  sprawa  sprzedaży  była 
omawiana  z  jego  właścicielką,  niestety  w  chwili  obecnej  nie  znamy  decyzji  jego 
właścicielki.   
Burmistrz Ścinawy poinformował, o tym, że w sytuacji, gdy budynki nie są własności 
Gminy  nie  można  pozyskiwać  środków  finansowych  na  ich  remont.  Najlepszym 
rozwiązaniem byłby wykup budynku od jego właścicielki,  ponieważ można by było 
prowadzić  tam  zarówno  świetlicę,  jak  i  Stowarzyszenie  mogłoby  prowadzić  swoją 
działalność, niestety w chwili obecnej właścicielka boryka się z licznymi problemami  i 
sprzedaż nie jest możliwa. 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 1 Pani Krystyna Garczyńska 
1) W imieniu mieszkańców wnoszę o naprawę wiaty przystankowej znajdującej się 

przy Szkole Podstawowej nr 3,
2) W imieniu mieszkańców ulicy Jana Pawła II wnoszę o zamontowanie na tej ulicy 

spowalniaczy ruchu. 
3) W imieniu mieszkańców wnioskuję o postawienie pojemników na makulaturę 

papierową. 
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4) W  imieniu  właścicieli  domów  na  os.  Klasztornym  wnioskuję  o  właściwe 
załatwienie ich sprawy, tak, aby mogli w nich zamieszkać.

5) Co było przyczyną wycięcia drzew przy ulicy Jagiełły? 
Sekretarz  Miasta  i  Gminy adresatem  ostatniego  pytania  winno  być  Starostwo 
Powiatowe, ponieważ to ono nadzoruje inwestycję na ulicy Jagiełły i ono odpowiada za 
wycinkę drzew.  Temat wiat  przystankowych  był  wielokrotnie  zgłaszany przez  moja 
osobę w Komisariacie Policji, niestety do chwil obecnej pozostawał bez odpowiedzi. 
Montaż  spowalniaczy  ruchu  wiąże  się  ze  znacznymi  środkami  finansowymi. 
Postawienie pojemników na makulaturę należy rozważyć. Dokumentacja w sprawie os. 
Klasztornego została złożona przez Pana Hajdukiewicza w Starostwie Powiatowym w 
Lubinie, niestety uzyskaliśmy wiadomość ze Starostwa, iż zawiera ona dużo błędów.   
Burmistrz Ścinawy w sprawie pojemników na śmieci jestem po rozmowach z Prezesem 
Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Oczyszczania,  który  odradził  nam  postawienie 
pojemników na śmieci z uwagi na dużą ilość podpaleń, które generują ogromne straty 
dla Gminy.
Przewodnicząca Związku Zawodowego Pani Wanda Kucner
Proszę  o  udzielenie  odpowiedzi  na  pytanie  dlaczego  w parku  umarły  dwa zdrowe 
drzewa? 
Burmistrz Ścinawy oznajmił, iż nie jest dendrologiem i nie potrafię odpowiedzieć na to 
pytanie. Opinię w tym temacie wydało Starostwo Powiatowe i ono też wydało zgodę 
na wycinkę drzew. 

Ad.6)   Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał.  
6.1)  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Ścinawie                Nr XLV/217/2008 z dnia 30 grudnia 2008 roku.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej Rady Miejskiej w 
Ścinawie Radny Arkadiusz Dąbrowski w imieniu Komisji przedstawił pozytywną opinię 
do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 10 głosami „za”, „przeciw”-2, „wstrzymała się” -1, podjęła 
uchwałę                                      Nr LXXVI/370/2009 w sprawie zmian w 
budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009  rok uchwalonego uchwałą Rady 
Miejskiej w Ścinawie Nr XLV/217/2008 z dnia 30 grudnia 2008 roku.

6.2) Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie wydatków 
budżetu gminy, które w 2009 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej Rady Miejskiej w 
Ścinawie Radny Arkadiusz Dąbrowski w imieniu Komisji przedstawił pozytywną opinię 
do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymała się” -1, podjęła 
uchwałę                                      Nr LXXVI/371/2009 w sprawie wydatków 
budżetu  gminy,  które  w  2009  roku  nie  wygasają  z  upływem  roku 
budżetowego.

6.3)  Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2010 rok
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a) Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na rok 2010 r 
wraz           z autopoprawką.

b) Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili następujące opinie 
do projektu budżetu:

 Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa 
Publicznego Radny Mirosław Kraśniański : Komisja wnosi o : 

„Podczas  prac  Komisji  Gospodarki  wpłynął  wniosek  Pana  radnego  Zdzisława 
Cichuta          o wprowadzenie do budżetu na 2010 r. zgodnie z planem WPI 
zadania  pn. „Budowa kanalizacji  rozdzielczej i nawierzchni drogi z chodnikiem 
ulicy Lubińskiej, jako źródło finansowania inwestycji wskazał kredyt, a następnie 
pozyskanie środków na to zadanie z innych źródeł, bądź przeanalizowanie raz 
jeszcze  projektu  budżetu  przez  Burmistrza.  Wniosek  komisja  przyjęła 
pozytywnie i skierowała do prac komisji budżetu”. 

 Przewodnicząca  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Przyrody 
Radna Krystyna Olszewska: 

„Komisja  zwróciła  uwagę,  że  środki  zabezpieczone  na  fundusz  sołecki  w 
projekcie budżetu na 2010 rok wykazane kwoty w większości są zbyt małe do 
zaplanowanych zadań, wniosek ten został skierowany do Komisji budżetu”. 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury 
i Sportu Radny Andrzej Sitarski:

„Podczas posiedzenia Komisji w dniu 8 grudnia 2009 r. nie mogliśmy umówić 
wniosków do budżetu jakie składają do budżetu Kierownicy jednostek, ponieważ 
nie przedstawiono nam wniosków jak również uniemożliwiono nam spotkanie z 
kierownikami.  Przedstawiciel  Związków  Zawodowych  poinformowała  o 
wnioskach złożonych przez   MGZZOP w Ścinawie  do budżetu na 2010 r.  o 
przekazanie środków w kwotach: 50.000 zł na zakup echokardiografu i 150. 000 
na wykonanie parkingu wraz z chodnikiem. Poddano pod głosowanie MGZZOP 
na 4 obecnych radnych 4 głosowało za wnioskami. Komisja upoważniła Komisję 
Budżetu i Finansów do wskazania pokrycia przyjętych wniosków.   Komisja nie 
miała  możliwości  zapoznania  się  z  projektem  budżetu  jednostek  i  nie 
wypracowała ostatecznej opinii do do całościowego projektu budżetu”. 

 Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej 
Radny Arkadiusz Dąbrowski : 

„  Stanowisko  Komisji  w  odniesieniu  do  wniosków  poszczególnych  komisji. 
Wnioski Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej dotyczyły:

1) zakupu echokardiografu w kwocie 50.000 zł

2) wykonania parkingu wraz z chodnikiem przy MGZZOP w Ścinawie w kwocie 
150.000 zł.  

W odniesieniu do wniosku dot. zakupu echokardiografu złożony wniosek przez 
komisję  jest  do  rozważenia  w  trakcie  roku  budżetowego  po  przedstawieniu 
przez MGZZOP ofert zakupu echokardiografu. Wiosek Komisji Zdrowia 3 głosami 
„za”  przy  1  „wstrzymującym”  dotyczący  zwiększenia  środków  na  zakup 
echokardiografu Komisja opiniuje negatywnie.  

Wniosek wykonanie parkingu wraz z chodnikami- Komisja proponuje powrócić 
do  tematu  dotyczącego  modernizacji  parkingu  po  wyjaśnieniu  wszystkich 
kwestii  dotyczących  własności  gruntów  oraz  zapisów  w  miejscowym  planie 
zagospodarowania przestrzennego. Komisja nie uwzględniła przy  1 głosie „za” 
1 głosie „przeciw”, 2 „wstrzymujących”  odrzuciła wnioski Komisji Zdrowia. 

                                                                                                                                                        4



Stanowisko  Komisji  dot.  stanowiska  Komisji  Gospodarki  i  Mienia.  Komisja 
Gospodarki          i Mienia złożyła wniosek dotyczący:

1)  „Budowy kanalizacji  wraz  z  nawierzchnia ulicy  Lubińskiej”  ze względu na 
brak wskazania kwoty na realizację zadania brak źródła finansowania wniosek 
jest bezzasadny. W przypadku pojawienia się możliwości finansowych w trakcie 
roku  budżetowego  powrócimy  do  tematu  realizacji  tego  zadania.  W  trakcie 
posiedzenia Komisji  Przewodniczący Rady Miejskiej  złożył  wniosek dotyczący 
wykonania  projektu  na  Drogę  wraz  z  chodnikami  i  kanalizacją  ulicy 
Kołomłyńskiej oraz Jagiełły 55-67 w kwocie 20.000 zł. Środki na proponowanie 
zadanie planuje się uzyskać w wyniku zmniejszenia kwoty na rezerwie celowej 
dot.  zarządzania  kryzysowego  w  kwocie  8.000  zł  oraz  kwoty  12.  000  zł  z 
zadania   „Rozbudowa  świetlicy  wiejskiej  w  Krzyżowej”  .  Drugi  wniosek 
Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. renowacji muru obronnego w kwocie 20. 
000 zł. Środki proponuje się przesunąć poprzez zmniejszenie dotacji z Centrum 
Kultury  i  Turystyki  z  620.000  zł  do  kwoty  600.000  zł.  Komisja  wnioskuje  o 
przyjęcie tych zadań do budżetu na 2010 r. 4 głosami „za”. 

Radna  Krystyna  Olszewska  złożyła  wniosek  o  remont  dachu  na  budynku 
Ośrodka  Zdrowia  w  Tymowej  w  kwocie  30.000  zł,  środki  proponuje  się 
przesunąć  z  zadania  „Rozbudowa świetlicy  wiejskiej  w  Krzyżowej”   z  kwoty 
388.000  zł  do  kwoty  358.000  zł.  Wniosek  2  głosami  „za”,  przy  1 
„wstrzymującym”  ,  1  „przeciwnym”  został  przyjęty.  Komisja  Budżetu 
pozytywnie  4  glosami  „za”  opiniuje  projekt  uchwały  budżetowej  wraz  z 
przyjętymi w trakcie posiedzenia wnioskami”.  

c)  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Sztaba odczytał Uchwałę Nr II-269/2009 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 8 grudnia 
2009  r. w sprawie  opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok 
wraz z objaśnieniami i  informacją  o stanie mienia komunalnego (uchwała stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr II-/272/2009 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 8 grudnia 2009  r. w sprawie 
opinii  o możliwości sfinansowania planowanego na 2010 rok deficytu budżetu oraz 
prawidłowości dołączonej do projektu uchwały budżetowej Rady Miejskiej w Ścinawie 
na 2010 rok prognozy kwoty długu.  

d)  Stanowisko  Burmistrza  Ścinawy  w  sprawie  opinii  Komisji  i  wniosków  Komisji 
Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  –  w  imieniu  Burmistrza  przedstawił 
Sekretarz Miasta i Gminy.  

Wnioski Komisji Budżetu przedstawione przez Przewodniczącego Komisji są zasadne i 
w  całości  zostały  uwzględnione.  Ponadto  podziękował  za  rzeczowe  i  spokojnie 
przeprowadzone posiedzenie Komisji. 

Przewodnicząca Związku Zawodowego Pani Wanda Kucner  zgłosiła protest do Rady 
Miejskiej o to, że nie została zaproszona jako przedstawiciel na posiedzenie Komisji 
Oświaty poinformowała również, iż związek zawodowy wstrzymuje się o od wydania 
opinii nt. budżetu 

Radna Krystyna Olszewska poprosiła o rozszerzenie porządku obrad o dyskusję nad 
projektem budżetu. 

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  większością  głosów  („za”-9, 
„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -4)   przyjęto  wniosek  radnej  Krystyny 
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Olszewskiej. 

Radna  Krystyna  Olszewska jako  radna  Rady  Miejskiej  nie  ograniczam  pracy  rad 
sołeckich. Komisja zwróciła uwagę na to, że nie wystarczy środków finansowych na 
niektóre zadania.  Ponadto mówiła m. in. o zadłużeniu Gminy, która coraz bardziej się 
zadłuża,  nie  pozyskując  środków  zewnętrznych  oraz  o  przeznaczeniu  ogromnych 
środków finansowych na wykonanie przybudówki świetlicy wiejskiej w Krzyżowej. 
Burmistrz  Ścinawy  przekazał  radnej  Olszewskiej  informację,  że  na  przybudówkę 
świetlicy wiejskiej w Krzyżowej przeznaczona jest taka suma, ponieważ na taką kwotę 
został  sporządzony  kosztorys  ale  powinna  ona  ulec  zmianie  po  przetargu. 
Poinformował  również  o  zadaniach  na  jakie  zostały  złożone  wnioski  o  pozyskanie 
środków   zewnętrznych. 
Skarbnik  Gminy odniosła  się  do  wskaźników  zadłużenia,  który  na  koniec  2009  r. 
będzie wynosił 40,90%, a planowany w 2010 r. 49,10% , z uwzględnieniem pożyczki 
na prefinansowanie wynosić będzie 53 % .
Radny Mirosław Kraśniański zapytał dlaczego tylko sołectwo Krzyżowa zostało ujęte w 
projekcie  budżetu  na  2010  r.   Ponadto  wyraził  swoje  ubolewanie  nad  tym,  iż 
posiadając projekt na budowę drogi  w Dłużycach nie znalazła się ona w projekcie 
budżetu. 
Sekretarz Miasta i Gminy możliwości finansowe są bardzo różne niestety na wszystkie 
zadania nie starczy. 
Radny Andrzej Sitarski poruszył tematy nie realizowanych zadań z zakresu oświaty 
m. in. najbardziej priorytetowego zadania, jakim jest dokończenie ogrodzenia szkoły, 
wykonania  remontu  szkoły  w  Zaborowie,  które  zostało  wykonane  w  połowie, 
wyremontowanie   osuwającego  się  dachu  na  budynku  Gimnazjum,  modernizacji 
parkingu przy MGZZOP w Ścinawie, remontu budynku przychodni w Tymowej.
Burmistrz  Ścinawy  poinformował,  o  tym,  iż  w  sprawie  dachu  na  Gimnazjum 
prowadzone były rozmowy z Panią Dyrektor oraz z architektem, chcemy powrócić do 
tego tematu, jak otrzymamy dotację. W sprawie ogrodzenia Szkoły Podstawowej w 
Zaborowie  zrobiono  tyle  na  ile  Gmina  posiadała  środków finansowych.  W sprawie 
modernizacji parkingu przy MGZZOP musimy poczekać na wytyczenie działek. 
Radny Jerzy Sztaba stwierdził, iż przedłożony projekt budżetu na 2010 r. jest jednym 
z najgorszych budżetów od lat, ponieważ przychody są o ponad 40 % niższe niż w 
ubiegłym roku. 
Skarbnik Gminy dobrze, że przychody są niższe, ponieważ to znaczy, że troszczmy się 
o budżet      i nie zaciągamy nowych pożyczek i kredytów. 
Radny Zdzisław Cichuta złożył  wniosek -  „W imieniu  mieszkańców ulicy  Lubińskiej 
(zaułek Batorego) składam wniosek o wprowadzenie do budżetu na 2010 rok zadania 
pn.”Budowa  kanalizacji  rozdzielczej  wraz  z  nawierzchnią  drogi  i  chodnikiem  ulicy 
Lubińskiej”. Jako środki na wprowadzenie tego zadania do budżetu proponuję w dziale 
921 rozdział  92109 zmniejszenie         o  kwotę  10  tys.  zł  z  dotacji  na  bieżącą 
działalność Centrum Kultury i Turystyki do kwoty 590 tys. zł. 
Burmistrz  Ścinawy zaproponował,  aby  zadanie  o  które  wnioskuje  radny  Cichuta 
przenieść na 2011 r. z uwagi na dużą wartość inwestycji.  
Skarbnik  Gminy odniosła  się  do  wniosku  radnego  Cichuty,  ponieważ,  jeśli  będzie 
ciągle zabierać się środki z budowy Centrum Kultury i Turystyki, to nie będzie w pełni 
zabezpieczona ta inwestycja.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej zarządził  głosowanie  nad  wnioskiem  radnego 
Zdzisława Cichuty. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za” -8, „przeciw”-0,  
„wstrzymało się”-5) przyjęto wniosek radnego Cichuty. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję w tym temacie.
Sekretarz Miasta i Gminy zgłosił chęć zabrania głosu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej nie udzielił głosu Sekretarzowi.
Radny Andrzej Sitarski złożył wniosek o zmniejszenie środków  w dziale 921 rozdział 
92109 „Rozbudowa świetlicy w Krzyżowej”  o kwotę  150.000 zł i przesunięcie ich do 
działu 851 rozdziału 85195 z przeznaczeniem na „Budowę i naprawę chodników przy 
MGZZOP” .

W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za” -7, „przeciw”-1,  
„wstrzymało się”-5) przyjęto wniosek radnego Sitarskiego. 

Sołtys wsi Krzyżowa Pani Janina Makuła.
Poinformował wszystkich obecnych, iż od 10 lat sołectwo Krzyżowa nie otrzymało ani 
grosza na remont świetlicy,  wszystkie remonty jakie w tym czasie zrobiono były z 
pieniędzy pozyskanych od sponsorów, dlatego w chwili obecnej ubolewa bardzo, że 
ciągle zabiera się kolejne środki z tego zadania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 11.50 ogłosił przerwę. 
Po przerwie o godz. 12.00 wznowiono obrady. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu  –  9  głosami  „za”,  „przeciw”-1,  „wstrzymała  się”  -3,  podjęła 
uchwałę                                      Nr LXXVI/372/2009 w sprawie  uchwalenia 
budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2010.

6.4)  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu –  13 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                        Nr LXXVI/373/2009 w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych

6.5)  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 13 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                       Nr LXXVI/374/2009 w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

Ad.7) Interpelacje i zapytania radnych.
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Radny Arkadiusz Dąbrowski 
1. Na jakim etapie jest zadanie pn. „ Rozbudowa oświetlenia ulicy Wrocławskiej” ?
2. Za jaką kwotę podpisano umowę na zadnie pn. „Dostawa energii elektrycznej dla 

potrzeb oświetlenia ulicznego na terenie miasta i gminy Ścinawa”?

Radny Jerzy Sztaba
Kiedy zostanie naprawiono wyrwa w jezdni na ul. Rynek 9-15? 
 
Radna Krystyna Olszewska
1. Dlaczego do dnia dzisiejszego nie przedłożono wniosku o zatwierdzenie taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w  wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez ZGK w 
Ścinawie, dlaczego nie przedstawiono kalkulacji z której wynika podwyżka ?

2. Czy gmina zatrudni palacza do świetlicy wiejskiej w Tymowej?
3. Kiedy  zostaną  wymienione  okna  w  sali  gimnastycznej  Szkole  Podstawowej  w 

Tymowej (ponieważ zostały wymienione tylko okienka)?

Radny Mirosław Kraśniański
1. Czy  była  (ewentualnie  jest)  możliwość  pozyskania  środków  z  funduszy 
europejskich na budowę dróg gminnych na terenie wsi?
2.   Ile  gruzu  trafiło  z  remontowanego  CKiT  w  Ścinawie  na składowisko  odpadów 
zostało przyjęte na wysypisko w Ścinawie?
3. Kto jest  właścicielem działek pomiędzy ul.  Spacerową a ul.  Lubińską,  na której 
składowana jest ziemia? 
 
Radny Andrzej Sitarski 
1. Kto jest odpowiedzialny za uszkodzenie pomnikowego  dębu na drodze dojazdowej 

do kościoła        i dawnej szkoły podstawowej w Wielowsi?
2. Kiedy Rada Miejska otrzyma program naprawczy ZGK?
3. Jakie działania podjął  Pan Burmistrz  w sprawie 50% straty wody produkowanej 

(wydobywanej) przez ZGK?
4. Ilu pracowników zwolniono z ZGK  od 1 czerwca 2009 r. do dnia dzisiejszego?

Radny Zdzisław Cichuta
Kto został  wyłoniony w drodze przetargu na wykonanie podłączenia kanalizacji  do 
posesji Leśna 1 (były barak SKR)?

Radny Jan Hałas
Czy gruz z ulic Reymonta, Słowackiego wywożony na ul. Łąkową  został wywożony 
legalnie oraz czy droga ta  (ul. Łąkowa) została naprawiona?
 
Ad.8) Wolne wnioski.

Radny Arkadiusz Dąbrowski 
1. Na  wniosek  mieszkańców  wnioskuję  ponownie  o  wykonanie  oświetlenia  przy 

posesjach ulicy Wołowska (od 10F).
2. Wnioskuję  o  wystąpienie  do  administratora  zasobami  PKP  o  zabezpieczenie 

budynku po byłej wieży ciśnień zlokalizowanej w obrębie dworca PKP. 

Radny Andrzej Groszek 
Wnoszę  o  rozpatrzenie  możliwości  wykonania  dokumentacji  (projektu)   i  w 
konsekwencji  wykonania  zjazdu  z  drogi  krajowej  nr  36  w  miejscowości  Turów  na 
wysokości posesji nr 27 (ostatnie budynki po prawej stronie w kierunku Lubina).
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Radna Krystyna Olszewska
1. Proszę  o  usunięcie  złamanych  gałęzi  znajdujących  się  nad  drogą  gminną  w 

Chełmku Wołowskim (na wysokości posesji 8-10).
2. Proszę o ogrodzenie placu zabaw w Tymowej. 
3. Proszę o wywiezienie nasypu z boiska sportowego w Tymowej, celem poszerzenia 

boiska. 

Radny Jerzy Sztaba
Proszę o nie fotografowanie aparatem telefonicznym klientów, którzy przebywają  u 
mnie w barze 
 
Radny Zdzisław Cichuta
Na prośbę mieszkańców ulicy Różana 4 składam wniosek o dokończenie kanalizacji 
przy  tym  budynku,  ponieważ  ostatnia  odpowiedz  jaką  otrzymałem  od  Pana 
Burmistrza  brzmiała:  „  Pan  dyrektor  ZGK  zobowiązał  się  rozwiązać  problem  tej 
kanalizacji  do  31.03.2009  r.”,  a  sprawa ta  nadal  nie  ruszyła  z  miejsca.  Proszę  o 
odpowiedz na piśmie dla mieszkańców ulicy Różana 4, ponieważ w tej wilgoci nie da 
się  żyć,  a  sprawa Panu Burmistrzowi  jest  znana od paru  lat  i  należy w końcu to 
zrealizować. 

Ad. 8) Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym 
W  okresie  sprawozdawczym  w  ramach  kompetencji  organu  wykonawczego  tj. 
Burmistrza Ścinawy rozpatrzono i załatwiono następujące sprawy: 

W zakresie działalności Referatu Finansów i Budżetu:
1. Wydano zarządzenia w sprawie określenia szczegółowości układu wykonawczego 

budżetu  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  2009  rok  uchwalonego  Uchwałą  Nr 
XLV/217/2008 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 30 grudnia 2008 r. z późn. zm. 

2.  Wydano  2  zarządzenia  w  sprawie  zmian  w  budżecie  budżetu  Miasta  i  Gminy 
Ścinawa na 2009 rok uchwalonego Uchwałą Nr  XLV/217/2008 Rady Miejskiej  w 
Ścinawie z dnia 30 grudnia 2008r. 

3. Wydano zarządzenie w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji. 

W zakresie podatków należnych gminie:
- wystawiono 18 zaświadczeń w sprawach podatkowych,
- wystawiono 6 zaświadczeń o niezaleganiu w płatności podatków,
- wydano 13 decyzji w sprawie umorzenia zaległości podatkowych,
-  wydano  48  postanowień  w  sprawie  postępowania  podatkowego  w  związku  ze 
złożonymi podaniami w sprawie umorzenia zaległości podatkowych,
- wydano 9 decyzji w sprawie odroczenia terminu płatności podatku,
-  wezwano  26  podatników do  złożenia  informacji  w  sprawie  wymiaru  podatku  od 
nieruchomości, 
-  wydano  19  postanowień  w  sprawie  postępowania  przed  wydaniem  decyzji  dot. 
wymiaru podatku, 
- wydano 19 decyzji w sprawie wymiaru podatku,
- wystawiono 415 upomnień,
- wystawiono 3 tytuły wykonawcze.

W zakresie działalności Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 
Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa.

      1. Obniżono cenę wywoławczą do przetargu lokalu mieszkalnego przy ul. Jana Pawła II 
nr 8/4 w Ścinawie z kwoty 61 120 zł do kwoty 45 000 zł.
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2.  Zatwierdzono wyniki  przetargu na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ulicy Jana 
Pawła II nr 11/7 w Ścinawie. 
3.  Przeznaczono do sprzedaży na rzecz najemców lokale mieszkalne Nr 1, 2 i 5 w 
budynku przy ulicy Batorego 16 w Ścinawie oraz ogłosił wykazy tych lokali.
4.  Przeznaczono do sprzedaży na rzecz najemców lokal  mieszkalny przy ulicy Plac 
zjednoczenia 8/5 w Ścinawie oraz ogłosił wykaz tego lokalu.
5. Oświadczono, iż Gmina nie sprzeciwia się działaniom właścicieli lokali położonych w 
budynku przy ul. Ogrodowej 9 w Ścinawie, których celem jest ustalenie prawidłowej 
wysokości udziałów w nieruchomości wspólnej i użytkowaniu wieczystym gruntu.
6. Ogłoszono wykaz nieruchomości w obr. Zaborów 31 przeznaczonej do sprzedaży.
7. Ogłoszono wykaz działki budowlanej nr 208/14 w obr.1 miasta Ścinawy

W zakresie gospodarki gruntami 
1. W drodze zarządzenia ogłoszono i podano do publicznej wiadomości wykaz 
nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 264/1 o pow. 30 m2, położonej w 
obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Jana Pawła II, pod usługi służące zaspokajaniu 
potrzeb mieszkańców gminy.

  2.  W  drodze  zarządzenia  ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz 
nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 342/19 o pow. 10 m2, położonej w 
obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Mickiewicza, pod garaż.

  3.  W  drodze  zarządzenia  ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz 
nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 392/20 o pow. 18 m2, położonej w 
obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy Lipowej, pod garaż.

  4.  Na  podstawie  umowy  dzierżawy,  wydzierżawiono  grunt  oznaczony  numerem 
geodezyjnym 264/1 o pow. 30 m2, położony w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy 
Jana Pawła II, pod usługi służące zaspokajaniu potrzeb mieszkańców.

 5.  Na  podstawie  umowy  dzierżawy,  wydzierżawiono  grunt  oznaczony  numerem 
geodezyjnym 342/19 o pow. 10 m2, położony w obrębie 2 miasta Ścinawy przy ulicy 
Mickiewicza, pod garaż. 

  6.  W  drodze  zawiadomienia  nadano  nowy  numer  porządkowy  dla  nieruchomości 
oznaczonej  numerem geodezyjnym 333/1,  położonej  w obrębie 2 miasta Ścinawy 
przy ulicy Szpitalnej.

   7. W  drodze  zawiadomienia  nadano  nowy  numer  porządkowy  dla  nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 680/1, położony w obrębie Wielowieś.

  8.  W  drodze  zawiadomienia  nadano  nowy  numer  porządkowy  dla  nieruchomości 
oznaczonej numerem geodezyjnym 416/16, położonej w obrębie 2 miasta Ścinawy 
przy ulicy Polnej.

  9.  W  drodze  decyzji,  na  wniosek  zatwierdzono  podział  nieruchomości  oznaczonej 
numerem geodezyjnym 31/5, położonej w obrębie Jurcz.

  10.  W  drodze  decyzji,  z  urzędu  zatwierdzono  podział  nieruchomości  oznaczonej 
numerem geodezyjnym 4, położonej w obrębie 4 miasta Ścinawy.

Z zakresu dodatków mieszkaniowych i gospodarki mieszkaniowej 
1. Wydano:

 8 decyzji przyznających dodatek mieszkaniowy, 
 1 decyzję odmowną. 
2. Gospodarka mieszkaniowa:

1) Polecono zawarcie umowy najmu na lokal  socjalny Nr  10,  położony w budynku 
mieszkalnym Nr 6 przy ulicy Lipowej w Ścinawie, o powierzchni użytkowej 31,81 m² i 
mieszkalnej 21,00 m².
2) Polecono zawarcie umowy najmu na lokal użytkowy, położony w budynku Nr 13 
przy ulicy Lubińskiej w Ścinawie do dnia 30.06.2010r.
3)  Podjęto  Zarządzenie  w  sprawie  protokolarnego  otwarcia  lokalu  mieszkalnego 
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położonego przy ulicy Przyjaciół Żołnierza 14/3 w Ścinawie nabytego postanowieniem 
sygn.  akt  I  Ns  603/06  dotyczącym  stwierdzenia  spadku  po  zmarłym  właścicielu- 
Marcinie Koczan.
4)  Podjęto  Zarządzenie  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  do  zasobów  mienia 
komunalnego Gminy Ścinawa.
5)  Podjęto  Zarządzenie  w  sprawie  nieodpłatnego  przekazania  w  zarząd 
(administrowanie) środka trwałego. 
6) W dniu 18 grudnia 2009r. odbyło się posiedzenie Społecznej Komisji Mieszkaniowej 
powołanej Zarządzeniem Burmistrza Nr G/174/09 z dnia 12 czerwca 2009r. w sprawie 
zmiany zarządzenia Nr G/111/08 Burmistrza Ścinawy z dnia 14 maja 2008r. w sprawie 
powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Podczas obrad Komisja zaopiniowała 7 
wniosków  osób  ubiegających  się  o  przydział  lokalu  mieszkalnego/socjalnego  z 
mieszkaniowego zasobu Gminy Ścinawa. 

W zakresie działalności gospodarczej 
1. Wpisano do ewidencji działalności gospodarczej 8 przedsiębiorców, 
2. Dokonano zmiany w zaświadczeniu o wpisie 9 przedsiębiorcom. 
3. Wykreślono działalność gospodarczą 2 przedsiębiorców,
4. 1 przedsiębiorca wznowił działalność gospodarczą, 
5. Zawieszono działalność gospodarczą 3 przedsiębiorców,
6. Wydano  zaświadczenie  poświadczające  osobiste  prowadzenie  gospodarstwa 

rolnego.
7. Wydano 6 zaświadczeń o figurowaniu w ewidencji działalności gospodarczej.

W zakresie działalności Referatu Inwestycji i Ochrony Środowiska

W zakresie inwestycji 
1.Wykonano rozbiórkę budynku przy ul. Batorego 3 w Ścinawie.
2.Trwa realizacja zadania budowy toalet przy świetlicy w Buszkowicach. 
3. Trwa realizacja budowy Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie.
4. Zakończono remont świetlicy wiejskiej w Tymowej.
5. Zlecono wykonanie projektu zastępczego na sieć wodociągową we wsi Ręszów. 
6. Zlecono wykonanie odwodnienia liniowego przy budynku ochotniczej straży 

pożarnej w Tymowej.

W zakresie zamówień publicznych 
 1.W dniu 11.12.2009r. wyłoniono wykonawcę w drodze przetargu nieograniczonego 

podpisano  umowę  na  zadanie  pn.:  „Dostawa  energii  elektrycznej  dla  potrzeb 
oświetlenia ulicznego na terenie miasta i gminy Ścinawa”.

2.W dniu 16.12.2009r. w drodze przetargu nieograniczonego wyłoniono wykonawcę 
na  zadanie  pn.:  „Opracowanie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Ścinawa”.

3.W dniu 22.12.2009r. w drodze przetargu nieograniczonego wyłoniono wykonawcę 
na  zadanie  pn.:  „Budowa  przyłącza  wody,  kanalizacji  rozdzielczej  wraz  z 
nawierzchnią drogi ul. Leśna” – etap II.

 4. W  dniu  22.12.2009r.  dokonano  otwarcia  ofert  w  drodze  przetargu 
nieograniczonego na zadanie pn.: „Remont budynku na stadionie”.

W zakresie działalności Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich
W okresie sprawozdawczym rozpatrzono i załatwiono następujące sprawy: 
1. Przekazano do Powiatowego Urzędu Pracy w Lubinie listy obecności stażystów za 
miesiąc listopad 2009 r.
2. Sporządzono harmonogram prac melioracyjnych na rok 2010 w ramach bezrobotni 
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dla gospodarki wodnej. 
3. Udział w spotkaniu podsumowującym realizację „Pr
4. Sporządzono wniosek na odbycie stażu do Powiatowego Urzędu Pracy.

   5. Przekazano wymagane sprawozdania statystyczne z działalności Gminy Ścinawa, za 
pomocą elektronicznego portalu sprawozdawczego GUS.
6. Trwają pracę nad zamieszczaniem kart usług i formularzy wniosków na nowym BIP-

ie.
7. Trwają prace nad realizacją zapisów ustawy o funduszu sołeckiego.
8. Trwają prace nad budową systemu pn. „Internetowy asystent radnego”. 
9. Przeprowadzono wymagane przepisami prawa pracy lekarskie badania kontrolne 
pracowników oraz szkolenia z zakresu BHP, sporządzono ewidencję czasu pracy 
pracowników tut. Urzędu za miesiąc listopad 2009 r. 

     10. Wystawiono faktury VAT dla jednostek podległych za usługi telekomunikacyjne za 
listopad i grudzień 2009 r. 

11. Przekazano pracownikom tut. Urzędu bilingi z rozmów telefonicznych celem ich 
rozliczenia dokonania wymaganych wpłat. 

    12. Udostępniono wymagane wnioskami kserokopie dokumentów znajdujące się w 
tut. Archiwum. 

Z zakresu Urzędu Stanu Cywilnego
1. Sporządzono 2 akt urodzenia.
2. Sporządzono 2 akty małżeństw.
3. Sporządzono 3 akty zgonów. 
4. Wydano 71 odpisów z akt stanu cywilnego.
5. Wydano 12 zawiadomień o zmianach w dowodzie osobistym. 
6. Wydano 3 decyzje o wpisaniu akt sporządzonych za granicą,.
7. Wydano 2 decyzje o uzupełnieniu aktu stanu cywilnego.
8. Wydano zaświadczenie o nie posiadania ksiąg stanu cywilnego.
9. Wydano 2 decyzje o sprostowaniu aktu.
10. Wydano decyzję o zmianie imienia i nazwiska.
11. Wydano 2 zaświadczenia o zdolności prawnej do zawarcia związku małżeńskiego 
za granicą.
12. Wydano 3 zaświadczenia stwierdzające brak okoliczności wyłączających zawarcie 
małżeństwa.
13.  Odbyły  się  dwie  uroczystości  50-cio  lecia  zawarcia  związku  małżeńskiego,  w 
których wzięło udział 5 par małżeńskich.

Z zakresu profilaktyki 
Zawarto  1  umowę  na  zorganizowanie  spektakli  teatralno  -  Profilaktycznych  w 
Gimnazjum i Szkole Podstawowej Nr 3 w Ścinawie.  

Z zakresu dowodów osobistych:
1. Wydano 51 dowodów osobistych.
2. Przyjęto 50 wniosków na nowy dowód osobisty.
3. Unieważniono  50  dowodów  osobistych  z  powodu  zmiany  danych,  utraty, 

zniszczenia , upływu terminu ważności dowodu osobistego, zgonu osoby.
4. Wydano 8 zaświadczeń o utracie dowodu osobistego.
5. Wydano 4 zaświadczenia o zniszczeniu dowodu osobistego.
6. Wpłynęły 2 wnioski o udostępnienie danych osobowych.
7. Wysłano 24 druki NIP-3 do Urzędu Skarbowego.
8. Prowadzonych jest  5 spraw dotyczących wyrobienia dowodu za pomocą innego 

urzędu.
9. Wpłynęło 6 unieważnień dowodów osobistych z innego urzędu.
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Z zakresu biura ewidencji ludności: 
1. Przyjęto 8 zgłoszeń wymeldowania z miejsca pobytu stałego.
2. Przyjęto 22 zgłoszenia pobytu stałego.
3. Przyjęto 17 zgłoszeń pobytu czasowego trwającego ponad 3 miesiące.
4. Zameldowano na pobyt stały 12 noworodków oraz wystąpiono o nadanie Nr PESEL 
do MSWiA.
5. Dokonano aktualizacji 3 aktów małżeństwa.
6. Dokonano aktualizacji 19 aktów zgonu. 
7. Wydano decyzję z orzeczeniem o wymeldowaniu z miejsca pobytu stałego. 
8. Wydano 7 poświadczeń zameldowania na pobyt stały. 
9. Wydano 1 decyzję wygaszającą zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych
10. Udzielono 18 odpowiedzi udzielonych na wniosek o udostępnienie danych z 
ewidencji ludności zbioru PESEL oraz ewidencji wydanych i unieważnionych dowodów 
osobistych.
11. Wszczęto 6 postępowań o wymeldowanie z miejsca pobytu stałego. 

W zakresie działalności Referatu   Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  
1) Systematycznie  wydatkowano  przyznaną  dla  uczniów  pomoc  materialną  o 

charakterze socjalnym w oparciu o wydane 77 decyzji. Na sfinansowanie stypendiów 
Gmina otrzymała 48.993 zł. Miesięczna wysokość stypendium wynosiła: w miesiącach 
wrzesień i październik 65 zł, 80 zł, 95 zł, 128 zł, natomiast w miesiącach listopad i 
grudzień  w  związku  ze  zmianą  wysokości  kwoty  bazowej  zwiększono  wartość 
stypendium  tj.  80  zł,  102  zł,  130  zł,  182  wysokość  przyznanego  stypendium 
uzależniona  jest  od  dochodu  na  osobę  w  rodzinie  ucznia.  Rozliczono  przyznane 
stypendia.

2) Podpisano  umowę  z  Dolnośląskim  Oddziałem  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji 
Osób  Niepełnosprawnych  na  realizację  pilotażowego  Programu  „UCZEŃ  NA  WSI  - 
pomoc
w  zdobyciu  wykształcenia  przez  osoby  niepełnosprawne  zamieszkujące  gminy 
wiejskie  oraz  gminy  miejsko-wiejskie".Na  realizację  programu  Gminie  zostały 
przyznane  środki
w kwocie 25.134,24 zł. dla 14 uczniów. 

3) Sporządzono  i  przekazano  do  Dolnośląskiego  Kuratora  Oświaty  we  Wrocławiu 
sprawozdanie  w  sprawie  realizacji  Rządowego  program  pomocy  uczniom  - 
dofinansowanie zakupu podręczników „Wyprawka szkolna”. 

4) Po  przeprowadzonej  weryfikacji  wniosków  wydano  6  decyzji  przyznających 
pracodawcom dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego pracownika. 

•  rozliczono faktury za przewóz uczniów oraz wnioski rodziców o refundację kosztów 
przewozu  ucznia niepełnosprawnego;
•  złożono  zamówienie  na dowozy  uczniów do  szkół  ,  do  PKS  Wołów na miesiąc 
grudzień 2009 i styczeń 2010
• na wniosek o zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej z 0,6% rezerwy w 
roku  2008  z  tytułu:  Dofinansowania  remontów  bieżących  dotyczący  remontu 
sanitariatów w Szkole Podstawowej nr 3 im. Bronisława Malinowskiego w Ścinawie 
otrzymano  z  MEN  dodatkową  kwotę  w  wysokości  10  000  zł.  Ogólna  kwota 
otrzymana za to zadanie w 2009 r. wynosi 54.000 zł
• na wniosek o zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej z 0,6% rezerwy w 
roku 2008 z tytułu dofinansowania kosztów związanych z wypłatą dla zwalnianych 
nauczycieli  w  związku  z  przejściem  na  emeryturę  w  otrzymano  z  MEN  100% 
wnioskowanej kwoty tj. 19.678 zł.
• W związku ze złożonym wnioskiem do Regionalnego Programu Operacyjnego dla 
Województwa Dolnośląskiego na lata 2007 – 2013 w ramach działania 6.5 Działania 
wspierające infrastrukturę turystyczną i kulturową. Priorytet nr 6. Wykorzystanie i 
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promocja  potencjału  turystycznego i  kulturowego Dolnego Śląska na lata 2007-
2013  o  dotację  na  Budowę  Centrum  Turystyki  i  Kultury  w  Ścinawie  w  części 
dotyczącej  budowy młodzieżowego schroniska oraz uzyskaniu pozytywnej  oceny 
formalnej  i  merytorycznej  (  aktualnie  jest  umieszczony  na  liście  rezerwowej, 
wartość  wnioskowanej  kwoty  dofinansowania  wynosi  1.430  452,02  zł.) 
systematycznie prowadzona jest korespondencja z Urzędem Marszałkowskim Woj. 
Dolnośląskiego w celu monitorowania obecnej sytuacji.
• otrzymano wsparcie finansowe z MEN w ramach Rządowego Programu wspierania 
organów prowadzących  w  zapewnieniu  bezpiecznych  i  higienicznych  warunków 
nauki,  wychowania i  opieki  w kl.  I-III  szkół  podstawowych „Radosna Szkoła” na 
wyposażenie miejsc zabaw: w Szkole Podstawowej w Tymowej na kwotę 6000 zł 
oraz w Szkole Podstawowej Nr 3 w Ścinawie na kwotę 12.000 zł.;
• ramach  umowy  z  Urzędem  Marszałkowskim,  z  Regionalnego  Programu 
Operacyjnego dla Województwa Dolnośląskiego na lata 2007 – 2013, „ Pracownia 
przyrodnicza w każdej gminie” Szkoła Podstawowa Nr 3 w Ścinawie w przyszłym 
roku otrzyma najnowocześniejsze wyposażenie pracowni przyrodniczej o wartości 
około 200.000 zł.;
• zorganizowano dla młodzieży Miasta i Gminy Ścinawa konferencję open – space w 
ramach programu "Gmina przyjazna młodym";
• złożono  wniosek  do  Starostwa  Powiatowego  w  Lubinie  na  konkurs  Ikary 
Kreatywności
– 2009 w kategorii działalność charytatywna i na rzecz osób niepełnosprawnych 
dla Stowarzyszenia „Równe Szanse” na rzecz osób niepełnosprawnych w Ścinawie, 
w wyniku którego w. w. Stowarzyszenie zostało nagrodzone;
• wydano zarządzenie  Burmistrza  Ścinawy z  dnia  9  grudnia  2009 r.  w  sprawie 
zmiany  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  na
rok 2009;
• dla  Związków  Zawodowych  NSZZ  Solidarność  przygotowano  sprawozdanie 
zbiorcze  z  realizacji  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na 
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  i  placówkach 
prowadzonych przez Gminę Ścinawa, z uwzględnieniem wysokości kwoty, o której 
mowa w art. 30a ust. 2 ustawy Karta Nauczyciela, za okres od 01-01 do 31-11- 
2009 r.

Ad.9)  Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
Burmistrz  Ścinawy  odpowiadając  na  interpelacje  dot.  zlatania  dziury  w  jezdni 
informuję, że został to już wyremontowane. W sprawie robienia zdjęć informuję, że 
radni są osobami publicznymi        i można robić im zdjęcia. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wniósł  o  udzielenie  odpowiedzi  na  interpelacje, 
zapytania i wolne wnioski na piśmie. 

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w 
Ścinawie o godz. 12.40  zamknął obrady  LXXVI/09 sesji Rady Miejskiej w Ścinawie

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Magdalena Ratajczak  Obradom przewodniczył:
 Przewodniczący Rady Miejskiej

 w Ścinawie
       Jan Tomasz Kotapka
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